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Sally Kassem is an Architect-Restorer, graduated from the Lebanese University - Institute of Fine Arts - Center
of Conservation and Restoration of historical monuments and sites.

She has 8 years of experience in restoration and rehabilitation of heritage buildings in Tripoli and Beirut, working
mainly on late Ottoman and French Mandate architecture.

She has participated in many studies and professional workshops on conservation and regeneration of the
historical urban heritage in Tripoli, such as Al Tall, Zehriyeh and Ouwaysia regions.
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Sally Kassem est une architecte-restauratrice, diplomée de I'Université libanaise - Institut des beaux-arts -
Centre de conservation et de restauration des monuments et sites historiques.

Avec 8 années a son actif de restauration et de réhabilitation de batiments patrimoniaux a Tripoli et a Beyrouth,
elle travaille principalement sur l'architecture de la fin de I'époque ottomane et du Mandat francais.
Elle a participé a de nombreuses études et ateliers professionnels sur la conservation et la réhabilitation du
patrimoine urbain historique a Tripoli, notamment dans les régions d'Al Tall, de Zehriyeh et d'Ouwaysia.
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